
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 24.05.2023 

Tidspunkt: 17:00  - 20:10 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Robert Svarva medlem AP  

Nina Berget medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Khalil Obeed medlem AP  

Tone Wanderås medlem AP  

Tone Jørstad medlem AP  

Knut Holmen medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Bjørg Annie Pedersen Boneng medlem SP  

Asbjørn Brustad medlem SP  

Merete Bøhn-Flatås medlem SP  

Morten Langdal medlem SP  

Kristian Saxhaug medlem SP  

Frode Lund medlem SP  

Line Thorsen Bratli medlem SP  

Torbjørn Stormoen medlem SP  

Eirik Rønning medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kim Karim Nilssen medlem H  

Lars Erik Ertsås medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Jostein Trøite medlem SV  

Geir Tore Persøy medlem FRP  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Magne Nydal medlem KRF  



Nina Egenæs Groven medlem KRF  

Kjartan Gjelvold medlem MDG  

Einar Dahlum medlem R  

Karl Meinert Buchholdt medlem V  

Siri Marie Øvrum Nesgård varamedlem AP Gaute Børstad Skjervø 

Lars Kvale varamedlem AP Vegard Austmo 

Frida Myklebust Amdahl varamedlem SV Kaja Skårdal Hegstad 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef samfunnsutvikling 

Kristin Bratseth Kommunalsjef helse og velferd 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Kjell Hugo Dybwik  

 

Asbjørn Brustad (SP) fikk permisjon og forlot møtet kl. 19.50, før behandling av sak 26/23. 

 
Orienteringer: 

 

• Brann i sentrum v/Peter Ardon – jfr. eget notat 
• Demensomsorgen i Levanger – status v/enhetsleder Einar Hindenes og avdelingsleder Hilde 

Aabakken 
• Levanger håndballklubb - satsning, frivillighet, verdigrunnlag og utfordringer v/Kristin Austmo 

 

 

Protokollen er godkjent av: 

Kim Karim Nilssen Karl Meinert Buchholdt 



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 19/23 Søknad om fritak fra politisk verv - Kari Kjerkol  

PS 20/23 Levanger Arena KF - årsregnskap 2022  

PS 21/23 Regnskap og årsberetning 2022 - Levanger kommune  

PS 22/23 Oversendelsesforslag FO 3/23 - læremidler/skolebøker  

PS 23/23 Boligsosial temaplan del 2  

PS 24/23 Kjøp av areal til tomteutvikling i Halsan  

PS 25/23 Kjøp av areal til tomteutvikling på Ekne Solbakken  

PS 26/23 Gågater/bylivsgater sommeren 2023  

FO 14/23 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - Levangermodellen  

FO 15/23 Interpellasjon fra Gunnar Løvås (SV) - sommerjobb til ungdom mellom 13 
og 17 år i Levanger kommune 

 

PS 19/23 Søknad om fritak fra politisk verv - Kari Kjerkol 
Kommunestyrets behandling av sak 19/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Jostein Trøite (SV) fremmet følgende forslag på vegne av SV, MDG, Rødt: 

Kari Kjerkol fritas fra verv som medlem og leder i kontrollutvalget. Som nytt medlem velges Anne 

Grete Hojem. Som leder velges Kim Daniel Svendsen 

Avstemning: 

Trøites forslag til vedtak, vedtatt med 30 mot 5 stemmer (Svarva, KRF, FRP) 

VEDTAK: 

Kari Kjerkol fritas fra verv som medlem og leder i kontrollutvalget. Som nytt medlem velges Anne 

Grete Hojem. Som leder velges Kim Daniel Svendsen. 

PS 20/23 Levanger Arena KF - årsregnskap 2022 

Kommunestyrets behandling av sak 20/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Levanger arena KF’s årsregnskap og årsberetning for 2022 vedtas. 

PS 21/23 Regnskap og årsberetning 2022 - Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 21/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Kjartan Gjelvold (MDG) fremmet følgende tilleggsforslag: 

Kommunedirektøren utarbeider et mer detaljert arealregnskap i den neste årsberetningen som også 

synliggjør nedbygging av skog og myr i kommunen.  

Begrunnelse:  

Levanger kommune må forholde seg til at vi befinner oss i en klima- og naturkrise. Derfor må vi få en 

oversikt over hvor mye natur vi bygger ned i kommunen. Videre må vi få en bedre oversikt over til 

hvilke formål vi raserer natur (bolig, vei, jordbruk etc.)   

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Gjelvold sitt tilleggsforslag avvist med 27 mot 8 stemmer (MDG, Rødt, SV, Obeed, Aunan, Jørstad 

VEDTAK 

1. Levanger kommunes årsberetning for 2022 vedtas. 

2. Levanger kommunes årsregnskap for 2022 vedtas. 

3. Endret gjennomføring av kommunale planprosesser vedtas i henhold til statusbeskrivelse i 

årsberetningen og innarbeides i Planstrategi 2020-2023, i kapittelet «Planer og planbehov». 

PS 22/23 Oversendelsesforslag FO 3/23 - læremidler/skolebøker 

Kommunestyrets behandling av sak 22/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 



 

VEDTAK 

Det bevilges 3,3 mill. kroner til innkjøp av læremidler. Dette finansieres med bruk av 

disposisjonsfond. 

PS 23/23 Boligsosial temaplan del 2 

Kommunestyrets behandling av sak 23/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Merete Bøhn-Flatås (SP) fremmet på vegne av SP, KRF, H, FRP følgende tilleggsforslag: 

I tillegg til de beskrevne tiltak i boligsosial plan, -ber vi kommunedirektøren om å utrede ulike 

løsninger på de boligsosiale utfordringene ved bruk av en velferdsmiks. -Dvs. en samhandlingsmodell 

der offentlige, private aktører og ideelle og/eller frivillige organisasjoner samarbeider om etablering 

og drift av bo- og aktivitetstilbud. Utredninga gjennomføres i løpet av årene 2024 og 2025. 

 

Tone Wanderås (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 

Følgende setning tilføyes: "Det offentlige beholder ansvaret og kontroll, og bestemmer hvem som 

skal få tjenesten"  

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Bøhn-Flatås sitt tilleggsforslag vedtatt med 24 mot 11 stemmer (MDG, Rødt SV, Kvale; Nesgård, 

Svarva, Wanderås, Aunan, Obeed) 

Wanderås sitt tilleggsforslag avvist med 25 mot 10 stemmer (AP – Svarva og Holmen, Venstre) 

 

VEDTAK 

Boligsosial temaplan del 2 vedtas 

I tillegg til de beskrevne tiltak i boligsosial plan, -ber vi kommunedirektøren om å utrede ulike 

løsninger på de boligsosiale utfordringene ved bruk av en velferdsmiks. -Dvs. en samhandlingsmodell 

der offentlige, private aktører og ideelle og/eller frivillige organisasjoner samarbeider om etablering 

og drift av bo- og aktivitetstilbud. Utredninga gjennomføres i løpet av årene 2024 og 2025. 



PS 24/23 Kjøp av areal til tomteutvikling i Halsan 

Kommunestyrets behandling av sak 24/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

1. Kjøp av areal, ihht vedlagt kjøpekontrakt, godkjennes. 

2. Dersom tilbud ved areal på henholdsvis 4700kvm og 16000kvm aksepteres av grunneier, 

godkjennes dette også. 

3. Kjøpet, inkludert offentlige avgifter, på inntil kr 22 700 000,- finansieres med låneopptak. 

PS 25/23 Kjøp av areal til tomteutvikling på Ekne Solbakken 

Kommunestyrets behandling av sak 25/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

 

VEDTAK 

1. Kjøp av areal, ihht. vedlagt kjøpekontrakt, godkjennes. 

2. Kjøpesummen inkludert offentlige avgifter på inntil 6,2 millioner kr, finansieres med 

låneopptak. 

PS 26/23 Gågater/bylivsgater sommeren 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 26/2023 i møte den 24.05.2023: 



Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling vedtatt med 31 mot 3 stemmer (Wanderås, Svarva, Buchholdt) 

VEDTAK 

1. Det etableres gågate i Håkon den godes gate, fra Brugata til Grønns gate (forbi San 

Sebastian) for perioden 1. juni til 18. september 2023. 

2. Kommunedirektøren bes gå i dialog med drivere av serveringsvirksomheter for å vurdere 

utprøving av nye løsninger for uteservering sommeren 2023. 

3. Kommunedirektøren bes utarbeide retningslinjer for behandling av søknader fra arrangører 

som søker midlertidig stenging av gateløp i forbindelse med arrangement. 

FO 14/23 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - Levangermodellen 

Kommunestyrets behandling av sak 14/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Utgår 

FO 15/23 Interpellasjon fra Gunnar Løvås (SV) - sommerjobb til ungdom mellom 13 

og 17 år i Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 15/2023 i møte den 24.05.2023: 

Behandling  

Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende interpellasjon: 

Det nærmer seg sommerferie og flere ungdommer i Levanger kommune er på leting etter 

sommerjobb. Flere kommuner i landet har sett viktigheten å tilby sommerjobb til ungdom mellom 

13- 17 år med ulik varighet. Hovedhensikten bak dette er å gi ungdommen viktig arbeidserfaring og 

en læring i hvordan arbeidslivet fungerer.  

Jeg er ikke kjent med hva kommunen har gjort på dette området. Det hadde vært naturlig at 

kommunen selv ser muligheten til å gi ungdom viktig arbeidserfaring, og i et konstruktivt samarbeid 

med næringsforeningen ser på dette som en god og forbyggende mulighet.  



Det er derfor naturlig å spørre ordføreren om hvordan det står til med sommerjobb for ungdom i 

alderen 13- 17 år i kommunal regi? 

Forslag til vedtak: 

Kommunestyret støtter dette, og ser på det å gi et tilbud om sommerjobb til ungdom i aldersgruppen 

13- 17 år som et forbyggende og viktig tiltak.  Sommerjobbene må være tilpasset alderen og i tråd 

med nasjonale regler på området. Kommunedirektøren får i oppgave å finne finansiering av tiltaket. 

  

SVAR FRA ORDFØRER 

Levanger kommune ser på det å tilby sommerjobb til ungdom som et viktig tiltak, og har derfor i flere 

år gjort dette til innbyggere i aldersgruppen 15 til og med 18 år i samarbeid med Leva-Fro.  

Budsjettet var fram til og med 2019 på kr 500 000 og ble av økonomiske grunner redusert til kr 400 

000 året etter.  

I årene fram tom 2021, ble alle jobbene tilbudt med en varighet på 3 uker. Dette ble endret i fjor slik 

at de som fikk sommerjobb i barnehage fikk 2 uker. Dette for å unngå utfordringen med feriestengte 

barnehager samt for å fordele midlene slik at flere ungdommer kunne få tilbud om jobb.       

I 2018 fikk 28 ungdommer tilbud om sommerjobb i tre uker hver med totalt timetall som varierte 

mellom 69 og 112,5 timer. Arbeidsstedene i 2018 var Leva Fro, helse, barnehage, teknisk og 

kulturenheten. Sommerjobbene har naturligvis vært tilpasset alderen og i tråd med nasjonale regler. 

I 2023 har vi i utgangspunktet mulighet til å tilby sommerjobb til ca 20 ungdommer. Det totale 

timetallet for jobbene varierer mellom 50 timer (som er to uker i barnehage) og 112,5 timer (som er 

tre uker på teknisk). Det er søkt og fått tilsagn om tilskudd til sommerjobb fra Trøndelag 

fylkeskommune. Levanger kommune får i år kr 63 000,-, noe som gir mulighet til å gi sommerjobb til 

ytterligere 3-4 ungdommer. 

Annonsene om sommerjobb for ungdom i år, ble publisert medio februar med søknadsfrist 12. april. 

Det er fire annonser der man kan søke på sommerjobb i helse, barnehage, teknisk eller 

kultur/LevaFro. Barnehage hadde flest søkere med 81 søknader, deretter helse med 72. 

Kultur/LevaFro hadde 59 søkere og teknisk hadde 55, totalt 267 søknader. Noen ungdommer har 

søkt i flere av enhetene. 

Erfaringene med sommerjobb for ungdom er stort sett gode. Ungdommene kommer primært i tillegg 

til ordinær bemanning, og er ofte et kjærkomment tilskudd i ferietiden. Mange avdelinger er positive 

til å ta imot ungdommene og ser også på dette som en mulighet for framtidig rekruttering.  Det har 

vært diskutert om man skulle senke alderskravet, men man har funnet det hensiktsmessig at søkerne 



er minst 15 år før de får sitt første møte med arbeidslivet.  

Det er Leva-Fro som tar ansvar for arbeidsgiverrollen i sommerjobb for ungdom og HR/personal har 

ansvar for koordinering, utlysing, utvelgelse og kontakt med ungdommene før oppstart i 

sommerjobb.                                                                                                                           

Årets ungdommer har nå fått tilbud om jobb og er innkalt til oppstartsmøte på Leva-Fro for signering 

av kontrakt neste uke. 

Slike tiltak må legges inn i budsjettet for påfølgende år, og budsjettert beløp ble derfor vedtatt av 

kommunestyret før jul. Forslaget fra interpellanten om finansiering av sommerjobber er derfor 

overflødig.  

Finansiering av sommerjobber for ungdom neste år tas inn i budsjettarbeidet til høsten, og det vil 

være opp til det nye kommunestyret å vedta beløpet og om man eventuelt finner det riktig å endre 

aldersgrensen.  

Løvås trakk deretter sitt forslag til vedtak. 

 


